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Z á p i s 
 

z 11. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 (dále jen „výbor“), 

konaného dne 10. 5. 2018 od 9.00 hod.  
v budově KÚ Královéhradeckého kraje, Pivovarské náměstí 1245, 500 03 Hradec Králové 

 
 
Přítomni:   dle prezenční listiny 
 
Omluveni:     
 
Hosté:         dle prezenční listiny 
 

 

Program: 

 
1.  

 
  Zahájení, přivítání přítomných 

     
2.  Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

     
3.  Výsledky hospodaření společnosti Oredo s.r.o. 

(pozváni: Mgr. Martin Červíček, náměstek hejtmana Královéhradeckého kraje,  
                p. Petr Moravec, jednatel společnosti Oredo s.r.o.)   

    
4.  
 
 

Cash pooling – podání informací  
 ( Ing. Vladimír Soběslav,  vedoucí ekonomického odboru KÚ KHK)   

                    
5.   Různé: sdílené daně  

( Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru KÚ KHK)                                           
 

                    

6.  Závěr                                      
  
 

k bodu 1 
Zahájení, přivítání přítomných  
Jednání zahájil a řídil předseda výboru Ing. Milan Sommer, který přítomné přivítal a poté se 
vyjádřil k materiálům, které byly distribuovány před jednáním. 
 

x x x 
k bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 
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1. Za ověřovatele zápisu byl navržen p. Miroslav Kodydek 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

  
Pro:           8 
Proti:      0 
Zdržel se: 1 
 
 

2. Schválení návrhu programu jednání výboru 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

 
 

 
  
USNESENÍ 11/61/2018/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. v o l í  

 
  p. Miroslava Kodydka ověřovatelem zápisu z 11. jednání Výboru finančního 

Zastupitelstva KHK, konaného dne 10. 5. 2018 
  
II.  s c h v a l u j e  

 
  program 11. jednání Výboru finančního Zastupitelstva KHK 

 
x x x 

 
k bodu 3 
Výsledky hospodaření společnosti Oredo s.r.o.  
p. Petr Moravec, jednatel společnosti Oredo s.r.o, seznámil členy výboru s výše jmenovanou 
společností a s výsledky hospodaření za uplynulý rok, všem přítomným také vysvětlil, jakým 
způsobem se vyvíjí řízení ohledně vratky DPH a odpověděl na dotazy členům FV.  
Diskutující: Ing. Milan Sommer, Ing. Josef Táborský, JUDr. Věra Pourová, Ing. Ivana Skřítecká 
 
Výsledky hospodaření  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

 
Pro:           8 
Proti:      0 
Zdržel se: 0 
  
 
USNESENÍ 11/62/2018/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
  I. b e r e   n a   v ě d o m í 

 
  výsledky hospodaření společnosti Oredo s.r.o. za rok 2017 
  

Pro:           9 
Proti:      0 
Zdržel se: 0 
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x x x  
 
k bodu 4 
Cash pooling  
Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru KÚ KHK podal informace k nabídce 
fiktivního cash poolingu od KB a.s.  
Diskutující: Ing. Milan Sommer, JUDr. Věra Pourová, Ing. Josef Táborský, p. Milan Maček, Ing. 
Jiří Bláha, MUDr. Jiří Veselý, Ing. Jan Skořepa, Ing. Monika Štayrová  
 
 Podání informací k cash poolingu příspěvkových organizací Královéhradeckého kraje 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

 
Pro:          10 
Proti:      0 
Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ 11/63/2018/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
 I. doporučuje  
 
 

 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje zavedení efektivního sdíleného úročení (fiktivní 
cash pooling) pro podniky a organizace krajem zřízené a plně vlastněné. 

       
                                                                 x x x   
k bodu 5 
Sdílené daně 
 Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru KÚ, přítomné informoval o aktuálních 
daňových příjmech Královéhradeckého kraje. 
Diskutující:  
 
Aktuální daňové příjmy a půjčky 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

 
Pro:           9 
Proti:      0 
Zdržel se: 0 

 
USNESENÍ 11/64/2018/VF 
Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
  I. b e r e   n a   v ě d o m í 

 
  informace o současných daňových příjmech Královéhradeckého kraje 
 
 

 

                                                              x x x 
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k bodu 6 
Závěr 
 
Vzhledem k tomu, že bylo vyčerpáno projednání všech bodů programu, předseda výboru 
poděkoval přítomným členům výboru za jejich účast na tomto jednání a v 11 hodin jednání 
ukončil. 

 

 
 
Zapsala: Danuše Jirků, zapisovatelka 
 
V Hradci Králové, 17. 5. 2018 

 
……………………………………….. 

předseda výboru  

 
…………………………………………. 

ověřovatel zápisu 
 


